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Statement of Purpose 
Statement of Purpose needs to be completed by students to support your application. 
Your statement of purpose should address the following criteria:  

学习目的陈述 

作为申请的支持文件，学生需完成此份个人学习目的陈述。 

您的陈述必须涵盖以下内容： 

1. Your reasons of choosing particular course of study

您选择该课程的原因 

(It is to check whether you are really serious about your education and have planned well) 

(这是看您是否认真对待自己的学习，并且做了充分的计划) 

(It is to check that you know about what you have applied for) 

(这是看您是否已了解您所申请的课程)   

(It is to check that you have chosen your course by yourself) 

(这是看您是否自己做主选择了该课程) 

(It is to check whether selected course of study is relevant to your academic and previous 

employment) 

(这是看您所选的课程是否与您过去的学业或职业有关) 

(It is to check that if there is any value of the course in your future) 

(这是看该课程是否对您的未来有益) 

 Course content knowledge and relevance of the course to your future career

课程内容的了解，以及课程与您未来职业规划的关联性

 It may relevant to your previous study or work experience

课程可能与您之前的就业经验有关联

 Selected course may lead to better employment opportunities

所选的课程将有可能带来更好的就业机会

 May provide more hand on skills practical experience etc.

可能提供更多的实用的、实践性的经验等。

 Scope of the course and benefits can bring to your future career.

课程的学习内容和学习成果将有助于您未来的职业选择。

 Must mention about few of unit modules names which is relevant to your future 

career必须写出该课程中与您未来职业有关联的几个单元的名称。�

2. Your reasons to study in Australia rather than your home country or UK, Canada, USA etc

(Recommended websites: www.studyinaustralia.gov.au)

您选择来澳大利亚，而不是留在本国或选择英国、加拿大、美国等其它国家的原因 

http://www.studyinaustralia.gov.au/
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(推荐网站： www.studyinaustralia.gov.au) 

(It is to check your intention to go Australia) 

(此项是为了了解您前往澳大利亚的意图） 

(It is to know whether this course is available in your home country and which differences motivate 

you to visit Australia – bring out the difference between the course offered in home country 

and Australia) 

(此项是为了解该项课程在您的国家是否开设，何种区别使得您选择澳大利亚，详述该课程在

澳大利亚与在您的国家之间的区别) 

(It is to check whether you have done research on living arrangements in Australia) 

(该项是为检验您是否对在澳大利亚的生活安排做过调研) 

 Why study in Australia and not in home country

为何选择在澳大利亚而不是本国学习

 What if you get same or equivalent Australian degree

如果您在本国就能获得与澳大利亚的课程相同或相当的学历，为何选择来澳大利亚

 Your knowledge of living and living arrangements  in Australia

您对于在澳大利亚生活的了解和安排

 Must mention name of education providers in your home country who provide your chosen

course in Australia.

必须提及能提供同样课程的您本国的教育机构

3. Your reasons to study in Perth not Melbourne, Sydney or Brisbane etc. (Recommended websites:

http://studyperth.com.au/)

您选择珀斯，而不是澳大利亚其它城市（如墨尔本、悉尼、或布里斯本等）的原因。（推荐网

站:http://studyperth.com.au/） 

(It is to check you have done your research about choosing city) 

(该项是为考察您是否对所选城市进行过调研) 

4. Your reasons of choosing Stanley College (Recommended websites:

http://cricos.education.gov.au/)

您选择斯坦利学院的原因（推荐网站： http://cricos.education.gov.au/） 

(It is to check you have done your research about your education and serious about it) 

(此项是为考察您是否对于自己所选的教育机构进行过调研，是否严肃对待您的选择) 

 Research conduct on Stanley College

对于斯坦利学院进行的调研

 Research conducted on other colleges available in Perth with same course while choosing

Stanley College

http://studyperth.com.au/
http://cricos.education.gov.au/
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在选择斯坦利学院时，对珀斯能提供同样课程的其他教育机构进行的调研 

 Stanley may offering elective units of your choice as part of course chosen

斯坦利学院可以为您所选的课程提供您想要选修的单元

 Location, Fees, Study atmosphere, facilities available

地点、费用、学习环境、教学设备

 Must mention name of another education providers in Perth, who delivers same courses.

必须提及在珀斯提供同样课程的其他教育机构的名称

5. What benefit you believe your study will have for your future career plans or upon return to

home country

您认为您所学习的课程在回国后将给您的未来职业生涯带来什么样的助益？ 

(Your answers should reflect clarity of your thoughts and intentions. Mention your strong ties to the 

home country, and excellent opportunities available in home country to establish your business or 

career upon return) 

(您的陈述应该清楚地反映您的想法和意图。提及您与母国的紧密联系，以及您回国以后可能

得到的各种极佳的就业机会，或创业机会) 

(Prepare for this answer that suit best to your profile and course you chosen) 

(根据您的个人情况和所选课程来回答这个问题) 

 What the student will earn on their return to make their study worthwhile in Australia with

third party evidence ( Such as employment offer etc )

学生在学成回国后将如何体现他们在澳大利亚的学习有所回报，可提供第三方证据

（比如雇佣合同等）

 What are your plans after completing your studies

完成学业后的计划

 How much money you can earn extra after completing this course in Australia

在澳大利亚完成此项学习后，您的个人收入能提高多少

 Remuneration the applicant could expect to receive in the home country or a third country,

compared with Australia, using the qualifications to be gained from the proposed course of

study in Australia

申请人利用课程所获得的学历在回国后（或在第三国）预计能获得多少薪酬， 与在澳

大利亚工作相比较。

6. What ties you have to your home country 您与您的祖国有什么联系？

(It is to check whether you have strong ties up with your family, society, community and country, 

where you will return back home after graduation.  Don’t show your intention to stay back in 

Australia on permanent visa etc.) 

(此项是为检验您是否与自己的家庭、社交圈、社区和国家维持着紧密的联系，在学成之后会

立即回归。不要表露您期望留居澳大利亚或取得永久居留权的意图。) 
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 The extent of your personal ties to your home country (for example family, community and 

employment)  

您在本国内的个人人际关系如何（比如家庭、社区、及雇佣关系） 

 You may have interest in financial assets available in your country. 

您可能在国内有财产收益 

  Any sort of social or economic ties that would provide sufficient inducement for you to 

return to your home country at the end of your study. 

任何类型的社交或经济上的联系，能为您学成回国提供充分的理由。                                 


